
Interpellation till samhällsbyggnadsnämndens 
ordförande Michael Gustafsson 

Boende i Gnesta centralort  har alldeles för ofta starkt missfärgat vatten, framförallt boende på 
lägre områden. Detta sker ofta i samband med vattenledningar som gått sönder. Dricksvattnet i 
Gnesta har hög halter av kalk i dricksvattnet.  

Frågor: Vet kommunen om hur tjänligt vattnet är att dricka när det är missfärgat? Hur säkerställer 
kommunen att information till dess vattenkunder nås.

Finns det hälsorisker med så pass höga halter av kalk i dricksvattnet? Finns det någon strategi runt  
att få ner kalkhalten i dricksvattnet?

Anders Simme
Vänsterpartiet Gnesta


